
PROTOKOt Nr XXI1/2016 

Obrad XXII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 23 maja 2016r 

Sesja odbyta siE: w sali konferencyjnej UrzE:du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpOCZE:ty siE: 0 godz. 1400
, a zakonczyty siE: 0 godz. 1610. 

l 
Ustawowa liczba radnych 15 

W sesji uczestniczyto - 15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci I 
w zatqczeniu do protokotu/. I 
Porzgdek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XXII Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porzqdku obrad. 

3. PodjE:cie uchwaty w sprawie przystqpienia Gminy Kotun do stowarzyszenia 

o nazwie Zwiqzek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

4. PodjE:cie uchwat w sprawie rozpatrzenia skarg na W6jta Gminy Kotun. 

5. PodjE:cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2016-2026. 

6. PodjE:cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 

7. PodjE:cie uchwaty w sprawie przystqpienia do realizacji projektu partnerskiego 

pn. ,,E-urzqd, sprawna i skuteczna obstuga obywatela" w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. 

8. PodjE:cie uchwaty w sprawie przedtuzenia czasu obowiqzywania 

dotychczasowych taryf a zbiorowe zaopatrzenie w wodE: i zbiorowe odprowadzanie 

sciek6w na terenie Gminy Kotun. 

9. PodjE:cie uchwaty w sprawie okreslenia "Regulaminu otwartego konkursu ofert 

i kryteri6w wyboru ofert na zapewnienie mozliwosci korzystania z wychowania 

przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach". 

10.PodjE:cie uchwaty w sprawie przyznania honorowego tytutu "Zastuzony dla 

Gminy Kotun". 

l1.PodjE:cie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie 

nieruchomosci w trybie bezprzetargowym. 

12.sprawozdanie W6jta z dziatalnosci miE:dzy sesjami. 

13.0m6wienie "Oceny zasob6w pomocy spotecznej". 

14. Informacja Przewodniczqcej Rady. 


15. Oyskusja i wolne wnioski. 

16.PrzyjE:cie protokotu z poprzedniej sesji. 
 I 
17.ZamkniE:cie Obrad XXII Sesji Rady Gminy. I 

I
Ad pkt. 1 
Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak otworzyta obrady XXII zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Kotun. Stwierdzita quorum. NastE:pnie przywitata obecnych na sesji: ZastE:pcE: 



Sekretarza Generalnego ZGW RP Edwarda Trojanowskiego, radnych powiatowych Jana 
Kucia i Barttomieja Kurkusa, W6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza Gminy Joann~ 
J~drzejewskq, Zast~pc~ Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Kierownika GOPS 
w Kotuniu Graiyn~ Rybak, Kierownika Zaktadu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu 
Bogdana Kucia, radnych, sottys6w oraz inne osoby przybyte na dzisiejszq sesj~. 

Ad pkt. 2 
W6jt poprosit radnych a zdj~cie z porzqdku dzisiejszych obrad projektu uchwaty 
w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej "Zespotu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Szk6t w Kotuniu" i utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej "Centrum Ustug 
Wsp61nych w Kotuniu" oraz nadania jej statutu. Przed chwilq wtasnie otrzymalismy 
telefon ad nadzoru prawnego Wojewody Mazowieckiego, ie przygotowany przez nas 
projekt uchwaty powinien bye znacznie okrojony. Nie wszystkie kompetencje, kt6re 
chcemy przekazae nowej jednostce CUW mogq bye przez niq wykonywane. W takim 
przypadku prosz~ a wycofanie z porzqdku obrad tego projektu uchwaty. 
Jednoczesnie W6jt poprosit a wtqczenie do porzqdku obrad projektu uchwaty 
w sprawie przyznania honorowego tytutu "Zastuiony dla Gminy Kotun". Jest to projekt 
uchwaty podejmowanej na wniosek Oddziatu Gminnego Swiatowego Zwiqzku Zotnierzy 

AK w sprawie przyznania honorowego tytutu "Zastuiony dla Gminy Kotun" Panu 
Romanowi Danielakowi. Termin przyjmowania wniosk6w co prawda nie rninqt i Kapituta 
przyznawania tego tytutu wyznaczyta swoje posiedzenie rozpatrujqce wnioski na okres 

powa kacyj ny, jednak przychylita si~ do mojej prosby i wniosek ten rozpatrzyta 
indywidualnie. Pan Roman Danielak jest osobq ponad osiemdziesi~cioletniq 
i schorowanq. Dostalismy wiadornosc, ze b~dzie on przebywat na naszym terenie 
w dniu 18 czerwca br. na uroczystym wr~czeniu sztandaru druzynie ZHP w Publicznym 
Girnnazjum. Zatem, aby nie narazae go na kolejnq podr6z postanowilismy z cztonkarni 

Kapituty, ze powinnismy podjqc tq uchwat~ na tej sesji i statuetk~ raz z tresciq uchwaty 
wr~czyc Panu Danielakowi na uroczystosci w Publicznym Gimnazjum. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie: 

1. 	 Zdj~cie z porzqdku obrad projektu uchwaty w sprawie likwidacji jednostki 
organizacyjnej "Zespotu Ekonomiczno-Administracyjnego Szk6t w Kotuniu" 

i utworzenia sarnorzqdowej jednostki organizacyjnej "Centrum Ustug Wsp61nych 
w Kotuniu" oraz nadania jej statutu. 

Wniosek zostat przyj~ty jednogtosnie {za-1S} w gtosowaniu jawnym. 

Przewodniczqca Rady stwierdzita, ze ten projekt uchwaty nie b~dzie rozpatrywany na 

obradach dzisiejszej sesji. 


2. 	 Wtqczenie do porzqdku obrad projektu uchwaty w sprawie przyznania tytutu 
honorowego "Zastuzony dla Gminy Kotun". 

Wniosek zostat przyj~ty jednogtosnie (za-1S) w gfosowaniu jawnym. 



Przewodniczqca Rady stwierdzita, ze przyj~ty do porzqdku obrad projekt uchwaty 

zostanie omowiony jako punkt 10 w miejsce projektu uchwaty, ktory zostat na wniosek 

Wojta wycofany z porzqdku obrad. Zatem pozostate dotychczasowe punkty porzqdku 
obrad nie ulegajq zmianie. 

Ad pkt. 3 

Wojt Grzegorz Goral poinformowat, ze nasza gmina zwrocita si~ do Zwiqzku Gmin 

Wiejskich 0 pomoc prawnq w sprawie zmiany ustawy - Prawo towieckie. Zarowno 

mysliwi jak i sami rolnicy zgtaszali nam problemy wynikajqce z niedoskonatosci zapisow 

dotychczasowej ustawy, postanowilismy zatem wtqczye si~ do podmiotow 

wnioskujqcych 0 zmian~ tresci dotychczasowej ustawy. Oprocz wspomnianego juz 

stowarzyszenia pisma zostaty przekazane takze Marszatkowi Sejmu RP oraz Marszatkowi 

Wojewodztwa Mazowieckiego. ZGW, jako jedyni zareagowali na nasz wniosek i dlatego 

uznalismy, ze aby prowadzie rozmowy merytoryczne w tej i innych sprawach 

powinnismy bye petnoprawnymi cztonkami tego stowarzyszenia. Zwiqzek Gmin 

Wiejskich RP jest stowarzyszeniem opiniujqcym projekty ustaw dotyczqce prawa 

obejmujqcego dziatalnose samorzqdow wiejskich. Wtqczajqc si~ w prac~ tego 

stowarzyszenia b~dziemy w towarzystwie prawie 600 gmin wiejskich z terenu catego 

kraju i wtedy nasz gtos moze b~dzie styszalny w szerszym gronie. 

Poprosit 0 podj~cie przedstawionego projektu uchwaty. 

Nast~pnie gtos zabrat zaproszony na obrady dzisiejszej sesji Zast~pca Sekretarza 

Generalnego Zwiqzku Gmin Wiejskich RP Pan Edward Trojanowski, ktory na wst~pie 

przedstawit histori~ powstania zwiqzku i jego dotychczasowq dziatalnose. 

Zwiqzek zostat powotany do zycia w 1925 roku. Przed II wojnq swiatowq wszystkie 

gminy zobowiqzane byty do cztonkostwa w zwiqzku. W czasie tylu lat praktyki same 

wtadze ustawodawcze zauwazyty, ze istnieje roznica pomi~dzy dziataniem gmin 

wiejskich i duzych miast. Ze wzgl~du na wtasny interes musimy wspolnym gtosem 

rozmawiae w a temat naszych wspolnych spraw. Ustawa 0 komisji trojstronnej rzqdu 

i samorzqdu okresla jej sktad - po 11 cztonkow z kazdej ze stron. My jestesmy 

cztonkami takiej komisji. Pracujemy obecnie przy zmianie prawa wodnego, nie Sq to 

tatwe rozmowy, dlatego, ze rzqd chce przekazae gminom zadania z zakresu 

prowadzenia spraw melioracyjnych. Oczywiscie bez wskazania srodkow finansowych na 

realizacj~ tych zadan. Wystqpilismy do rzqdu 0 usamorzqdowienie instytucji "Wody 

Polskie", aby samorzqdy mogty oceniae ich prace na wtasnym terenie. Nast~pnie 

przedstawit dalsze dziatania Zwiqzku, mi~dzy innymi: zmiany w prawie oswiatowym, 

Karcie Nauczyciela, tzw. ustawie "smieciowej", 0 odnawialnych zrodtach energii. 
Przynaleznose do Zwiqzku tqczy si~ ze sktadkq cztonkowskq, ktora wynosi 31 groszy od 

mieszkanca gminy. W przypadku tej gminy jest to kwota okoto 2.600 zt w skali roku. 

- Radny Antoni Chojecki zapytat, co z bobrami niszczqcymi uprawy rolnikow, 

wyst~pujqcymi na terenach obj~tych programem "Natura 2000". W projekcie ustawy 

o prawie wodnym mowi si~ 0 obowiqzkowej sktadce rolnikow na melioracj~. 

Kiedy rolnik zobowiqzany b~dzie poniese optat~ melioracyjnq po wykonaniu ustugi 

przez podmiot do tego zobowiqzany, czy przed wykonanq ustugq. 



Pan Edward Trojanowski wyjasnit, ze zapewne najpierw b~dq sktadki a dopiero poiniej 

realizacja melioracji. Dlatego tez prosba, zeby wojewoda na bazie swoich stuzb to robB, 

bo gminy nawet nie majq specjalistow z tego zakresu. Jesli natomiast chodzi 0 bobry, to 
nieprawdq jest, ze nic nie mozna z nimi zrobie. W tej sprawie nalezy udae si~ do 
wojewody, ktory nakaze ich przeniesienie lub odstrzaL 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 

Nr XX11.151.2016 w sprawie przystqpienia Gminy Koturl do stowarzyszenia 0 nazwie 
Zwiqzek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow /za-13, wstrzymato si~-2/ w gtosowanilJ 
jawnym. 

Ad pkt. 4 
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Michat Adamczyk wyjasnit, ze skargi 
ztozone przez 4 mieszkancow nie mogq miee zastosowania mieszczqcego si~ wart. 227 

Kpa. Przepis ten mowi: ,,227. Przedmiotem skargi moze bye w szczegolnosci 

zaniedbanie lub nienalezyte wykonywanie zadan przez wtasciwe organy albo przez ich 
pracownikow, naruszenie praworzqdnosci lub interesow skarzqcych, a takze przewlekte 
lub biurokratyczne zatatwianie spraw.". Komisja Rewizyjna sprawdzita procedur~ 

post~powania WOjta na ztozony wniosek przez odr~bnie przez wszystkich skarzqcych. 
Wniosek ten zostat zatatwiony w terminie, bez zbytniej zwtoki, czego dowodem jest 

wydane przez Wojta Gminy postanowienie. Na postanowienie to stuzyto stronom 
prawo wniesienia zazalenia do Samorzqdowego Kolegium Odwotawczego. 

Takiego zazalenia zadna ze stron skarzqcych nie ztozyta, powodujqc, ze wydane przez 

WOjta postanowienia stato si~ prawomocne. Jesli strony nie zgadzaty si~ 
z postanowieniem Wojta, to w drodze przystugujqcych im praw powinni wniese 

zazalenia na wydane przez Wojta postanowienie, czego nie zrobity. Komisja Rewizyjna 

postanowHa rekomendowae Radzie odrzucenie wszystkich czterech skarg, bo nie r6Zniq 
si~ one od siebie tresciq ale danymi wnOSZqcego skarg~. 

- Pan Waldemar Gruszka wyjasnit, z woli zebrania wiejskiego w Kotuniu petni funkcj~ 

Przewodniczqcego Komitetu Protestacyjnego "STOP smieceniu Kotunia". Od samego 
poczqtku staralismy si~, aby firma MPK zabrata swoje smieci z terenu miejscowosci 
Koturl. catv czas walczylismy 0 wycofanie z obrotu prawnego zezwolenia na podstawie 
ktorego firma MPK wwozita na teren Kotunia odpady. Wyjasnit, ze wycofanie z obrotu 
prawnego dokumentu ma moc wstecznq. Wywalczylismy to wycofanie, ale teraz urz~dy 
majq problem z wydaniem dokumentow nakazujqcych firmie MPK wywiezienie 
odpadow. W korespondencji pomi~dzy Komitetem a Ministerstwem Srodowiska ciqgle 
nie mozemy doczekae si~ wydania aktu prawnego, na podstawie ktorego MPK 
musiatoby zabrae stqd swoje odpady. My catv czas twierdzimy, ze od dnia 01.01.2015r 

sktadowisko w Kotuniu nie by to miejscem przeznaczonym do sktadowania odpadow. 



korzystnych dla Gminy Kotun. Przypomn~, ze ten fakt miat miejsce w potowie stycznia 
2015r. Komitet zawiqzat si~ dopiero na poczqtku marca i to ja wskazatem mieszkancom, 
jaki jest najlepszy sposob dziatania w tej sprawie. Ministerstwo juz dwa miesiqce 
zastanawia si~, co odpowiedziec na nasze zapytanie, a wystarczy tylko doprecyzowac 
okreslenie. Dopaki to si~ nie stanie, Gmina nie b~dzie si~ narazata na bt~dnq 
interpretacj~ przepisaw i post~powania sqdowe z firmq, ktara jest wtascicielem 
sktadowiska. Jeszcze raz poprosit Przewodniczqcego Komitetu Protestacyjnego 0 bardzo 
precyzyjne przedstawianie brzmienia catej tresci artykutow przez niego cytowanych, bo 
w chwili obecnej cytuje tylko te tresci, ktore Sq nosne. Prawo, to nie urywki artykutaw 
tylko cata tresc artykutu a nawet catego dziatu ustawy. Wtedy obecni dostanq petnq 

jasnosc 0 do cytowanych przepisaw prawa i sposobu post~powania w danej sprawie. 

- Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Michat Adamczyk jeszcze raz przypomniat, ze 

skarga, ktarq wniesli czterej mieszkancy gminy Kotun nie miesci si~ w ramach 

przepisow dotyczqcych skarg. Jeszcze raz powtorz~, ze jesli nie zgadzaliscie si~ Panstwo 
z tresciq postanowienia wydanego przez Wajta (przypomniat, ze nie ztamano terminow 

ani nie zaniedbano czynnosci wykonywanych przy prowadzeniu post~powania 
administracyjnego) nalezato we wskazanym terminie wniest zazalenie do 
Samorzqdowego Kolegium Odwotawczego w Siedlcach. To oni majq prawnikow, ktorzy 
mogliby rozstrzygnqc problem, kto i komu ma nakazac wywiezienie odpadow ze 
sktadowiska a moze orzekliby, ze nikt nakazac tego nikomu nie moze. Nie skorzystaliscie 
Panstwo z tego prawa. W tej chwili radni mogq tylko zajqc si~ kwestiq czy Wajt albo 
jego pracownicy dopuscili si~ zaniedban w prowadzeniu post~powania wszcz~tego na 
wniosek skarzqcych. Takich zaniedban nie stwierdzono. Nie ma wi~c podstaw prawnych 

r 

To jest podstawq naszych dalszych zqdan. Nast~pnie zacytowat urywki wyrokow 


sqdowych w temacie ustalenia, kto moze byc stronq post~powania administracyjnego. 

Nast~pnie zadat zebranym nast~pujqce pytania: 

1} co miat Wojt na mysli odmawiajqc wszcz~cia sprawy majqcej na celu nakazanie 

firmie MPK wywozk~ odpadow z Kotunia, 

2} co ma na mysli Rada oddalajqca nasze skargi, 

3) co ma na mysli Rada, ktora co prawda w poprzedniej kadencji przyj~ta uchwat~ 


o sprzedazy sktadowiska, ale juz Rada tej kadencji uznata podj~cie tamtej uchwaty za 

bt~dnq decyzj~. 

PoprosH radnych, 0 rozwaznq decyzj~ w sprawie uchwat i ich odrzucenie. Zapytat, co 
zrobicie Panstwo jutro, jak przyjdzie z Ministerstwa odpowiedz, ze to jednak Gmina 
powinna wydac decyzj~ 0 wywiezieniu odpadow, ze jednak w naszym przypadku dziata 
art. 26 pkt. 1 ustawy. Radni zagtosujcie za srodowiskiem, w ktorym zyjecie. Stancie po 
stronie mieszkancow wypetniajqc rot~ slubowania. 

- W odpowiedzi Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze czasu nie da si~ cofnqc. W tej kwestii 
by to podj~tych szereg bt~dnych czy nawet bezprawnych decyzji. Chc~ jednak 
przypomniec, ze to na moj wniosek przeprowadzona zostata kontrola na sktadowisku 

odpadow, ktara rozpocz~ta catq dalszq procedur~ przerwania gromadzenia odpadaw 
na tym sktadowisku, ktora zaowocowata lawinq podejmowanych pozniej decyzji 

I 



do uznania waszych skarg za podstawne. Jeszcze raz zacytowat art. 227 Kpa. Ten przepis 

chyba wszystko wyjasnia. 

- Pan Tadeusz Gaciong poprosit radnych 0 przeprowadzenie gtosowania tajnego przy 

podejmowaniu tych uchwat. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak wyjasnita, ze prawo przewiduje stosowanie 
gtosowania tajnego, tylko we wskazanych przypadkach. Ta sprawa nie miesci si~ 

katalogu tych spraw. Uchwaty zostanq rozpatrzone w gtosowaniu jawnym. 

- Pan Waldemar Gruszka zaprotestowat przeciwko ostatniemu akapitowi uzasadnienia 

do uchwat. Stwierdzit, ze uzywanie takich zwrot6w nie przystoi takiemu organowi, 

jakim jest Rada Gminy. 

Pan Zbigniew Cabaj przypomniat, ze sprawa sktadowiska odpad6w jest wciqz 

w post~powaniu prokuratorskim. Firma, kt6ra sprzedawata naszq wod~ juz wycofata si~ 

z jej sprzedazy. Jeszcze troch~ i dojdzie do tego, ze sami b~dziemy kupowac wod~ 

w sklepie, bo nasza nie b~dzie si~ nadawata nawet do podlewania. 

- W6jt zaprotestowat przeciw ostatniemu zdaniu przedm6wcy. Stwierdzit, ie nie zna 

powod6w dla kt6rych firma EDEN wycofata sw6j oddziat z Kotunia, ale na pewno 
powodem tej decyzji nie jest zta jakosc wody. Prosz~ nie straszyc mieszkanc6w, nasza 

woda jest systematycznie badana przez Sanepid i w petni nadaje si~ do spozycia. 
Posiadamy aktualne oceny jakosci naszej wody. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XX11.152.2016 


w sprawie: rozpatrzenie skargi na W6jta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w /za-10, wstrzymato si~-5/ w gtosowaniu 


jawnym. 


Nast~pnie Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt 


Uchwaty Nr XX11.153.2016 w sprawie: rozpatrzenie skargi na W6jta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w /za-10, wstrzymato si~-5/ w gtosowaniu 

jawnym. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XX11.154.2016 

w sprawie: rozpatrzenie skargi na W6jta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w /za-10, wstrzymato si~-5/ w gtosowaniu 

jawnym. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XX11.155.2016 

w sprawie: rozpatrzenie skargi na W6jta Gminy Kotun. 




Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w /za-10, wstrzymato si~-5/ w gtosowaniu 

jawnym. 

Ad pkt. 5 
W6jt wyjasnit, projekt uchwaty w sprawie zmiany WPF zostat przedstawiony, gdyz 

otrzymalismy pozytywnq weryfikacj~ naszego wniosku pomocowego "E-administracja". 
Dlatego nalezato wprowadzic zapisy w budzecie gminy oraz Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 
I\Jr XX11.156.2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kotun 

na lata 2016-2026. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 6 
W6jt Grzegorz G6ral wyjasnit, ze zmiany w budzecie polegajq gt6wnie na zwi~kszeniu 

planu dochod6w a kwot~ 1.511.286,60 zt i w znacznej mierze siq to dotacje na 

sfinansowanie projektu "E-urzqd, sprawna i skuteczna obstuga obywatela". W zakresie 

dochod6w biezqcych wzrost a 40.204 zt. Natomiast w zakresie wydatk6w dokonano 

zwi~kszenia a kwot~ 1.511.286,60 z przeznaczeniem na: 14.000 zt a zakup kosiarki do 

utrzymania boisk sportowych, 5.000 zt na zakup kserokopiarki dla urz~du, utworzono 

plan wydatk6w na program "E-urzqd ..." w kwocie 1.405.400 zt, zwi~kszono kwot~ na 
budow~ boiska przy ZO w Kotuniu a kwot~ 179.000 zt. 

Radna Barbara Plichta zwr6cita uwag~, ze nie jest to ten projekt uchwaty. Na rzutniku 

jest inna tresc uchwaty niz ta, kt6rq posiadajq radni. 

- W6jt wyjasnit, ze rzeczywiscie na rzutniku jest wczesniejszy projekt uchwat niz ten, 

kt6ry przekazat radnym. Przeprosit za zamieszanie. 

- Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze radni zgodzili si~ na rzutnik, aby nie by to 

potrzeby czytac tresci uchwat. W tej sytuacji nie wiadomo, co gtosujemy. 

Protokotujqca wyjasnita, ze radni posiadajq wszystkie materiaty niezb~dne do podj~cia 

swoich decyzji. To one Sq podstawq podejmowanych uchwat. Wyswietlanie materiat6w 
na rzutniku ma natomiast dac informacj~ pozostatym uczestnikom sesji, co jest tresciq 

podejmowanych uchwat. Niemniej jednak rzeczywiscie na rzutniku ukazata si~ 
wczesniejsza wersja projektu uchwaty, ale to jest budiet gminy i niejednokrotnie 

zmiany w tej uchwale wprowadzane Sq bezposrednio na sesji. Ta zmiana zostata 

wprowadzona na posiedzeniu Komisji Budietu i Finans6w, kt6ra odbyta si~ tui przed 

sesjq i stqd cate zamieszanie. 



Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 

Nr XXII.157.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 

W6jt Grzegorz G6ral poprosit, aby radni wprowadzili do przedstawionego projektu 

uchwaty autopoprawk~. Polega ona na tym, ze w § 2 pkt. 2 uchwaty przecinek w zdaniu 

zast~puje si~ kropkq. Pozostata tresc projektu zostaje wykreslona. 

Wyjasnit takze, ze projekt uchwaty dotyczy przystqpienia do realizacji ze wskazanymi 


gminami projektu partnerskiego pn. "E-urzqd, sprawna i skuteczna obstuga obywatela". 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 
Nr XX11.l58.2016 w sprawie przystqpienia do realizacji projektu partnerskiego pn. 

"E-urzqd, sprawna i skuteczna obstuga obywatela" w ramach regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 
Ad pkt. 8 
W6jt wyjasnit, ze ustawa 0 zbiorowym zaopatrzeniu w wod~ i zbiorowym 

odprowadzaniu sciek6w pozwala na jednorazowe przedtuzenie dotychczas 
obowiqzujqcej taryfy na okres do 1 roku, na wniosek przedsi~biorstwa wykonujqcego 

ustugi. Tak si~ tez stato. Kierownik ZGK w Kotuniu ztozyt w ustawowym terminie 
stosowny umotywowany wniosek 0 przedtuzenie obowiqzywania dotychczasowych 

taryf na okres jednego roku. Projekt uchwaty posiada pozytywnq opini~ dw6ch komisji 
statych rady: Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska oraz 
Komisji Budzetu i Finans6w. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 
Nr XX11.159.2016 w sprawie przedtuzenia czasu obowiqzywania dotychczasowych taryf 
za zbiorowe zaopatrzenie w wod~ i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie Gminy 
Kotun. 
Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-14/ w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 9 
W6jt wyjasnit, ze gmina ma obowiqzek wskazania dzieciom szescio-, pi~cio-
i czteroletnim, kt6rych rodzice sktadali wnioski i nie dostali si~ do publicznego 
przedszkola inne przedszkole na terenie gminy. W naszym przypadku Sq takie dzieci. 
Abysmy mogli umiescie je w niepublicznym przedszkolu, musi bye ogtoszony konkurs. 



t 
f 
t 

Ustawa 0 systemie oswiaty mowi, ze regula min konkursu ustala Rada Gminy i dlatego 

przedstawiam ten projekt uchwaty. Nie wiemy jeszcze, czy nasze przedszkole I 
niepubliczne przystqpi do tego konkursu, ale musimy go ogtosie, aby nie bye Iposqdzanym 0 zaniechanie obowiqzkow. Jesli umiescimy w przedszkolu niepublicznym 
mieszczqcym si~ na terenie Gminy dzieci, ktore nie dostaty si~ do przedszkola 

publicznego, to nie stracimy dotacji na te dzieci z Ministerstwa Edukacji. Dlatego tei Iprosz~ 0 podj~cie tego projektu uchwaty. 
! 
I 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. t 
I 
r 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty f 
i 

Nr XX11.160.2016 w sprawie okreslenia I/Regulaminu otwartego konkursu ofert oraz r 
tkryteriow wyboru ofert na zapewnienie moiliwosci korzystania z wychowania f 

przedszkolnego w niepublicznych przedszkolachl/. f 
Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow /za-13, wstrzymato si~ 2/ 
w gtosowaniu jawnym. I 

I 
f 

Ad pkt. 10 
Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski odczytat trese wniosku ztozonego przez 

Zarzqd Gminny Kota Bytych Zotnierzy AK w sprawie nadania honorowego tytutu I 
I/Zastuiony dla Gminy Kotunl/ Panu Romanowi Danielakowi. 1 
Przewodniczqca Rady wyjasnita, ze Kapituta przyznawania tytutu na swoim spotkaniu 1 
w dniu 13 maja 2016r pozytywnie zaopiniowata wniosek i wtasnie w imieniu Kapituty 


prosi radnych 0 podj~cie projektu uchwaty. t 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XX11.161.2016 w sprawie przyznania honorowego tytutu "Zastuzony dla Gminy 


Kotun". 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


WOjt wyjasnit, konczy si~ umowa dzierzawy dotychczasowemu dzieriawcy i wystqpit 

on z wnioskiem 0 jej przedtuzenie. Dziatka ta jest utrzymywana w bardzo dobrej 


kulturze rolnej, dlatego tez prosi 0 podj~cie przedstawionego projektu uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 

Nr XX11.162.2016 w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomosci 


w trybie bezprzetargowym. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie /za-15/ w gtosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 12 

W6jt przedstawit sprawozdanie z dziatalnosci w okresie mi~dzy sesjami: 


W zakresie spraw administracyjnych: wydat 86 decyzji, 23 postanowienia i 6 

zarzqdzen, 
- W zakresie pozostatej dziatalnosci: 

1. W ramach programu "Rodzina 500+" przyj~to 672 wnioski, wydano 649 decyzji dla 

1005 dzieci, wyptacono swiadczenia w wysokosci 1.075.495,40 zt. 

2, Otrzymalismy dotacje: 


na zakupy dla jednostek OSP w kwocie 26,600 zt, i tak Sosnowe otrzyma na zakup 

nowej pompy, Kotun na zakup pompy i zestawu do ratownictwa technicznego 

pozostate jednostki na system selektywnego powiadamiania, 
- E-urzqd 1.319,000 zt, 

- budow~ boiska sportowego przy ZO Kotun 114.000 zt (totalizator sportowy), 
- modernizacj~ drogi w Zdiarze - 60,000 zt (FOGR), 

3. Rozstrzygni~to przetargi: na budow~ boiska przy ZO Kotun oraz na przebudow~ dr6g 
gminnych, Jutro i w srod~ b~dziemy podpisywac umowy z wykonawcami. 
4, Stowarzyszenie "Nasz Kotun" we wsp6tpracy ze swietlicq przy ul, Koscielnej 

w Kotuniu i przy pomocy Kierownik GOPS w Kotuniu Pani Grazyny Rybak opracowali 

wniosek na zaj~cia terapeutyczne, Wniosek ten zostat przyj~ty do realizacji i otrzymat 
dofinansowanie z Urz~du Marszatkowskiego, 

5, Postanowitem zmodernizowac oswietlenie uliczne w Sosnowem. W chwili obecnej 
trwa tam przebudowa linii energetycznej, kt6rq wykonl,!je Zaktad Energetyczny 

w Siedlcach, Korzystajqc z okazji budujemy instalacj~ elektrycznq pod oswietlenie 
uliczne i b~dziemy montowac lampy ledowe na kazdym stupie, 

6, Projektujemy nowe oswietlenie uliczne w miejscowosciach K~pa, Wilczonek 
i Gr~z6w, Sq takie plany, aby oswietlenie to wykonac do konca tego roku, 

7, W dniu dzisiejszym konczymy nawoienie dr6g ttuczniem, Wi~c jesli jeszcze, gdzies 

brakuje troch~ kruszywa, to prosi sottys6w 0 szybkq informacj~, 

8, W najbliiszym czasie zostanie ogtoszony przetarg na prace modernizacyjne w Szkole 

Podstawowej w Koszewnicy, pod kontem przystosowania pomieszczen na przedszkole 
publiczne, 

9, B~dziemy wykonywali niewielki odcinek wodociqgu w Gr~zowie, Dokumentacja 
zostata przygotowana ponad Slat temu i nawet zostato podpisane stosowne 

porozumienie w sprawie, ale nie doszto realizacji zapis6w zawartych w porozumieniu, 
Teraz trzeba je wykonac, 
10, Zgtosity si~ dwie osoby, kt6re chcq wynajqc budynek Szkoty Podstawowej w Clsiu 
pod przedszkole niepubliczne, Cztonkowie Komisji Oswiaty na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowali ten wniosek, jednak tylko z terminem na okres 3 lat. 

11, Ztozony zostat wniosek na termomodernizacj~ budynk6w obu likwidowanych szk6t 
w Clsiu i w Koszewnicy. 

Uwag ani pytan do wystqpienia W6jta nie zgtoszono, 



t 


I 
IAd pkt. 13 

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak wyjasnita, 

dokument pod naZWq "Ocena zasobow pomocy spotecznej" jest materiatem Iplanistycznym, ktory jest podstawq sporzqdzenia budzetu jednostki na rok nast~pny. 

Catv dokument Panstwo radni otrzymali wraz z materiatami na sesj~. Zapytata zatem, Iczy Sq jakies uwagi albo pytania do przedstawionego dokumentu. 

Uwag ni pytan nie zgtoszono. 

Ad pkt. 14 

Przewodniczqca Rady poinformowata: 


1. 	 Wszyscy radni w ustawowym terminie ztozyli oswiadczenia majqtkowe. Niektore 


trzeba uzupetnic, ale 0 tym dowiedzq si~ juz konkretni radni, otrzymujqc 


stosowne pismo w sprawie. 


2. 	 Kolejna sesja rady odb~dzie si~ w dniu 27 czerwca br. 

Ad pkt. 15 


- Radna Hanna Pieczara poprosita 0 nawiezienie drogi w Oleksinie. 


- Wojt poprosit 0 kontakt z Referatem Rozwoju Gminy i przekazanie pracownikom, 


o jakq drog~ chodzi. 

- Radna Barbara Plichta powiadomita 0 bardzo ztym wykonywaniu przez przewolnika 

zadaniu polegajqcemu na dowozeniu uczniow do szkoty w Bojmiu. Kierowca jest 

arogancki i bardzo cz~sto brak jest opiekuna. Dzieci dojezdzajq tylko wtedy, gdy jest zta 

pogoda. Poprosita takze zeby Pani sekretarka w szkole posredniczyta w zakupie biletow 

na dojazdy uczniow pomi~dzy PKS-em a rodzicami. Z posiadanych przez niq informacji 

rodzice bardzo lie wypowiadajq si~ 0 obecnym przewolniku. Wskazujq, ze lie wypetnia 

on swoje obowiqzki. Chwalq natomiast poprzedniego przewodnika-kierowc~ Pana 

Lecha. 

- Radny Antoni Chojecki zaprotestowat, co do stwierdzenia braku wautobusie 

opiekunki. Zna tq osob~ i wie, ze jest ona bardzo odpowiedzialna i nigdy nie zdarzyto 

si~ jej zaniedbywac swoje obowiqzki. Ktos lie przekazat Pani radnej informacj~, moze 

w ztosci. 

- Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze powzi~ta takq informacj~ i czuta si~ w obowiqzku 

przekazac jq dalej. 

- Wojt Grzegorz Goral wyjasnit radnej, ze za jakosc dowozenia odpowiada Dyrektor 

szkoty. To do niego wszyscy zainteresowani rodzice lub inne osoby powinni sktadac 

swoje uwagi. Jesli taka sprawa trafitaby do dyrektora szkoty, miatby obowiqzek wszystko 
sprawdzic i gdyby skargi si~ potwierdzity, powiadomic 0 tym wtasciciela firmy 

wykonujqcej przewoz uczniow oraz Wojta. Informacji, 0 ktorej Pani radna mowi 

dyrektor szkoty mi nie przekazywat, wi~c nie wiem, czy w ogole miato to miejsce. Zatem 

prosz~ powiadomic rodzica z ktorym Pani rozmawiata, 0 zgtoszenie tej sprawy do 

dyrektora szkoty. 



-Radna Barbara Kwiejda wskazata, ze na skrzyzowaniu ulic Ogrodowa-Polna w Kotuniu 

jest uszkodzony asfalt. Uszkodzenie to zasypano kruszywem, kt6re juz w wi~kszosci 

zostato wywiezione na kotach samochod6w. Prosi 0 napraw~ tego odcinka ulicy. 
W6jt wyjasnit, warstwa bitumiczna zostanie natozona podczas tatania asfaltem 

drag gminnych 

Wi~cej gtos6w w dyskusji nie by to. Wolnych wnioskaw nie zgtoszono. 

Ad pkt. 16 


Protok6t w poprzedniej sesji zostat przyj~ty wi~kszosciq gtosaw /za-15/ w gtosowaniu 

jawnym. 


Ad pkt. 17 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak 


podzi~kowata wszystkim za przybycie i udziaf w sesji rady. 


Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXII Sesji Rady Gminy Koturl. 
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